
Adw. prof. Gutowski: sukces nie przychodzi szybko
O sytuacji młodych adwokatów na rynku prawniczym, o jakości szkolenia na aplikacji oraz
samym egzaminie adwokackim mówi adw. prof. Maciej Gutowski w wywiadzie udzielonym
red. Agacie Łukaszewicz z "Rzeczpospolitej".

Dziekan Okręgowej Rady Adwokackiej w Poznaniu mówi m.in., że "Młodzi prawnicy nie mogą dać się
zastraszyć, że nie mają szans. Mają, i to duże. Rynek dla nich niewątpliwie jest. Ale nigdy już nie
będzie dla wszystkich." 

(czytaj wywiad na stronie)
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